
Vrtičkarski (ne)red
Vrtičkarski problematiki smo v zadnjih dveh števil-

kah našega glasila namenili precej prostora. Po pi-
sanju Pavla Segula smo objavili dva odgovora, temu
pa je sledilo pismo društva »Emona vrtiček«, naslov-
Ijeno na predsednika izdajateljskega sveta. V njem
tajnica Marica Trinkaus obširno razčlenjuje proble-
matiko vrtičkarstva z navedbami aktivnosti, ki so jih
opravili v zadnjem času. Oglasili so se tudi viški vr-
tičkarji z daljšim zapisom Petra Milivojeviča. Da vse-
bina ni bila korektna, je pisec priznal sam z drugim pi-
sanjem, oziroma opravieilom. Oglasil se nam je tudi
Radovan Poljanšek, ki poziva vrtičkarje na složno
sodelovanje.

Medlem so delegati zbora združenega dela in
zbora občin Skupščine mesta Ljubljana že sprejeli
osnutek odloka o vrtičkarskem redu na območju
Ijubljanskih občin, zato smo bili v uredništvu mišlje-
nja, da ne nadaljujemo s polemiko na straneh na-
šega glasila. Menimo, da je samoupravna organizi-
ranost vrtičkarjev predvsem stvar njih samih, zato
naj se kar najbolj tvorno vključijo v razpravo o »pred-
logu odloka« (tako nam je tudi zapisal Štefan
Kuhar...)

»S tem odlokom se na območju Ijubljanskih občin
ureja vrtičkarstvo, zlasti način zagotavljanja prostor-
skih možnosti za razvoj vrtičkarstva, oddajanje zem-
Ijišč vrtičkarjem, pravice in dolžnosti vrtičkarjev ter
nadzor nad izvajanjem določil tega odloka,« je zapi-
sal predlagatelj v 1. členu ter dodaja, da pnčakuje
plodno razpravo ter pripombe in sugestije za nadalj-

njo dograditev odloka, s katerim bi radi že v prihodnji
sezoni urejali odnose na področju vrtičkarstva in
tako dosegli lepši videz našega mesta.


